
PERSNOTA VAN DE GEMEENTERAAD VAN 18 NOVEMBER 2022 
 
 
VOORSTEL DOOR DE RAADSLEDEN WIM SWYNGEDOUW (OPEN VLD) EN STEFAAN HEYNDRIKX 
(DE MERLAAN) NAMENS DE RAADSLEDEN VAN DEZE FRACTIES TOT VERNIETIGING VAN HET  
BESLUIT VAN DE GEMEENTERAAD VAN 27 OKTOBER 2022: HERZIENING VAN HET POP-UP 
HORECAREGLEMENT VAN DE GEMEENTERAAD VAN 28 APRIL 2022 
 

● Artikel 19 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 bepaalt dat de voorzitter 
verplicht is de gemeenteraad bijeen te roepen op verzoek van een derde van de zittinghebbende 
leden. 

● Op 10 november dienden de raadsleden Wim Swyngedouw (Open Vld) en Stefaan Heyndrikx (De 
Merlaan) namens de raadsleden Jason Van Landschoot (Open Vld), Bart Van Hulle (Open Vld), 
Wim Swyngedouw (Open Vld), Kiran Van Landschoot (Open Vld), Henk Deprest (Open Vld), 
Christine Verplaetse (De Merlaan), Eva Willems (Open Vld), Hilde Versluys (De Merlaan), Stefaan 
Heyndrikx (De Merlaan), Cindy De Baets (Open Vld) en Evelien Van De Putte (Open Vld) bij 
algemeen directeur wnd. Koen Cromheecke, een schriftelijke vraag in tot bijeenroeping van de 
gemeenteraad op vrijdag 18 november 2022 om 17 uur. 
 

● In het toegelicht voorstel van beslissing wordt aan de gemeenteraad voorgesteld om het besluit van 
27 oktober 2022: Herziening van het Pop-up horecareglement van de gemeenteraad van 28 april 
2022, te vernietigen en te bevestigen dat het reglement van 28 april 2022 ongewijzigd in voege 
blijft.  
Op de gemeenteraad van 27 oktober werd een aangepast Pop-up horecareglement voorgelegd en 
goedgekeurd door CD&V/N-VA/Groen, onthouding door onafhankelijk raadslid Peter E. Van Hecke 
en tegengestemd door Open Vld/De Merlaan/Vlaams belang.  
Volgens de indieners van het voorstel werd tijdens de bespreking van het punt door de betrokken 
schepen, Nicole Maenhout, bij hoog en bij laag beweerd dat zij geen kennis had van enige 
aanvraag van een winter pop-up aanvraag. Er zou evenwel al op 15 september 2022 een aanvraag 
ingediend geweest zijn door de voorzitter van N-VA, tevens fractieleider in de gemeenteraad waar 
de schepen van op de hoogte was. 
Onmiddellijk na de gemeenteraad op  28 oktober zou een nieuwe aanvraag ingediend geweest zijn 
door dezelfde persoon.  
Op 29 oktober verscheen op facebook een duidelijk programma van deze aangevraagde pop-up 
horeca, waaruit blijkt dat er al vrij lang gewerkt was aan dit programma.  

 
● De indieners van het voorstel  

○ hebben niets tegen initiatieven die de beleving van Maldegem versterken. Wel dient deze 
versterking in die zin te worden uitgewerkt dat een tijdelijk lokaal initiatief de 
winstgevendheid van vaste ondernemingen in deze sector niet ondergraaft.  

○ zijn van oordeel dat de N-VA-schepenen bewust informatie hebben achter gehouden in de 
discussies rond het betrokken reglement.  

○ menen dat de fractieleider en voorzitter van N-VA zou hierbij een betrokken partij geweest 
zijn en had dit moeten melden tijdens de gemeenteraad. Hij had, om deontologische 
redenen, zich in het publiek moeten plaatsen en had niet mogen deelnemen aan de 
stemming. 

● Op de expliciete vraag van raadslid Versluys als er al aanvragen waren om na 24 uur te mogen 
open zijn werd gereageerd dat dit niet het geval was en als het al zo zou zijn dan zou het vorige 
reglement van toepassing zijn.  

● Het nieuwe voorgestelde reglement en de aangebrachte wijzigingen tonen volgens de indieners van 
het verzoek tot vernietiging duidelijk aan dat dit reglement geschreven is naar het concept van "Bar 
Unique". Dat blijkt uit de verschillende uitingen op facebook van "Bar Unique" waarbij openingen na 
24 uur veelvuldig voorkomen. Dit zou ook artikel 4§4 verklaren waarbij het college zichzelf de macht 
toeëigent om zelf te kunnen ingrijpen in het sluitingsuur.  

● De raadsleden Swyngedouw en Heyndrikx vinden dan ook dat de gemaakte opmerkingen in de 
gemeenteraad van 27 oktober dienen deel uit te maken van dit reglement en stellen dat het toen 



goedgekeurde reglement, met een duidelijk betrokken partij, niet in het algemeen belang is maar in 
het belang van één specifieke partij die zetelt in de gemeenteraad.  

 
● Zij vragen dus de onmiddellijke vernietiging van het besluit in de gemeenteraad en de verdere 

toepassing van het reglement van 28 aprii 2022. Zij staan ook open voor het goedkeuren van een 
aangepaste reglementering.  

 
De gemeenteraad gaat niet akkoord met het voorstel van de raadsleden Wim Swyngedouw (Open Vld) 
en Stefaan Heyndrikx (De Merlaan) namens de raadsleden van hun fracties om het besluit van de 
gemeenteraad van 27 oktober 2022 “Herziening van het pop-up horecareglement van de gemeenteraad 
van 28 april 2022”, te vernietigen en het reglement van 28 april 2022 verder in voege te laten blijven. 
Het pop-up horecareglement blijft rechtsgeldig en uitvoerbaar zoals vastgesteld door de gemeenteraad 
in zitting. van 27 oktober 2022. 


